
Je třeba se rtuti bát?
Média nás často zaplavují zprávami o nehodách vzniklých úmyslnými

či neúmyslnými manipulacemi s nejrůznějšími „toxickými“ látkami.

Máme se opravdu čeho bát, nebo mají novináři prostě jen rádi

senzace? A jak je to se rtutí? Trpíte merkurofóbií? Je třeba se bát

zubních amalgámů, rtuťových teploměrů nebo úsporných zářivek?
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